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Het liefste zou elke hoofdleider
meteen beginnen aan het verdelen van
de kampen maar dit wordt tot het
einde van de middag bewaard. Vooraf
aan de loting vindt namelijk eerst de
hoofdleiders-evaluatie plaats. Sinds
een aantal jaar wordt deze evaluatie
gezamenlijk gehouden en niet per
hoofdleidersduo apart.  De evaulatie
gebeurt niet, zoals op kamp, door
middel van een grote vragenlijst maar
de belangrijke punten van het afge-
lopen kampseizoen worden besproken.

Bezetting en tegenvallers
De bezetting van afgelopen jaar bleek
zeer goed.: 94%. Iets onder de begroot-
te bezetting maar dit verschil bleek
minimaal. De grootste onvoorziene
kostenpost van 2016 bleek de schade
aan de busjes. Hiervoor wordt een
bedrag begroot maar dit bleek afge-
lopen seizoen ruim onvoldoende om
alle geleden schade te kunnen dekken.
Omgerekend kwam de schade neer op
3 euro kosten per deelnemer. 

VOG
Het aanvragen van alle VOG verkla -
ringen voor alle nieuwe stafleden
blijkt nog steeds een erg tijdrovende
klus. Het idee wordt geopperd om de
hoofdleiding actief te laten helpen bij
deze klus. De taak van de hoofdleider
kan alleen bestaan uit het actief moni-
toren van de stafleden. Verder blijft
het grootste werk liggen bij de afde-
ling leiding. Het klaarzetten van de
VOG dient altijd via deze afdeling te
gaan.

Stoumont en een nieuw terrein
Het is voor 2017 nog niet gelukt om
een nieuw terrein te vinden. Hier
wordt wel hard aan gewerkt. De 
afdeling terreinnen hoopt dat er in
2018 een nieuw terrein beschikbaar is.
Dit terrein zal dan in de plaats komen
voor Stoumont.

Stelling en prijsdiscriminatie
Er werd deze middag ook een stelling
voorgedragen: Hoe te handelen bij een
zeer onhandelbare groep. Stel; je bent
op kamp met een groep deelnemers
waarvan een groot deel nergens zin in
heeft en die de sfeer op het kamp een
behoorlijke domper weet te geven.
Hoe ga je hier mee om? Vanaf diverse
kanten kwamen er adviezen. Een
advies was om je veel in de groep te
mengen, om zo te weten wat er leeft
onder de deelnemers. 
Mocht de situatie de sfeer op kamp
blijven beinvloeden, op een negatieve
manier, dan was er ook het advies om
iemand naar huis te sturen. Ook als er
niet direct 1 aanstichter aan te wijzen
is kun je dit inzetten om een voorbeeld
te stellen.
De volgende vraag die uit deze stelling

naar voren kwam was, in hoeverre
heeft de prijsdiscrminatie die in
bepaalde kampweken wordt toe -
gepast, invloed heeft op de samenstel-
ling van de deelnemersgroep. Dit
bleek niet iets om uit te zoeken op de
hoofdleidersevaluatie.

Om 17.15 was het zover! De verdeling
van de kampen. De tienerkampen wer-
den eerst verdeeld. Er waren meer
hoofdleiderduo's dan tienerkampen
dus de duo's die overbleven werden
toegevoegd aan de kinderkampen. De
verdeling ging vlot en binnen een half
uur zat iedereen aan een drankje
gezellig te kletsen.

Op naar de DJWGG-avond!

Bea van den Hoed
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Druk, druk, druk. Dat zeg ik meestal
wanneer mensen vragen hoe het gaat.
Die eeuwige novembermaand laat al
jaren weinig ruimte in mijn agenda.
Niet alleen de vrolijke klussen rondom
Sinterklaas maar ook de voorberei -
dingen voor kamp vragen, naast de
dagelijkse zaken, hun energie. Maar
het zijn gelukkig leuke dingen. Het is
ook altijd een bijzondere tijd. Terwijl
je langzaam aan terugkijkt op het
afgelopen jaar, ben je met je nieuwe
staf alweer vooruit aan het kijken. 
Die ene week in de zomer met een
nieuwe club mensen. Iedereen heeft er
zin in. Een avond als de DJWWG
bevestigd dat nog eens; LCKV-ers 
hebben allemaal een feest-gen en
gezelligheid in hun bloed. 

Terwijl het "dag Sinterklaasje" nog in
mijn oren galmt, ruim ik mijn mijter
en kostuum op en zie ik mijn grote
bruine koffer met verkleedzooi. 

Hij moet nog even wachten.... nog een
paar maanden. Dan is hij aan de beurt.
Ik heb zo'n vermoeden dat er dan,
ergens in juli, best nog wel eens
"Sinterklaasje kom maar binnen met
je knecht" gezongen gaat worden. 

Namens de hele redactie van de
"Opzet" allemaal hele feestelijke 
dagen toegewenst en proost op een
fantastisch 2017!

Leon Krijgsman
Hoofdredacteur "Opzet" 

Wanneer je klaar bent 
met kamperen...
Dan ga je naar Obèr,
dé actieve makelaar 
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Belangrijke data

7 januari 
Groenenmiddag & Nieuwjaarsborrel 

25 januari
Inschrijving

Geboren

Maud, dochter van Sabine 
en Robert Bartholomeus

Tom , zoon van Eline Geursen 
en Keimpe Weima

Maud, dochter van Iemke Hungerink 
en Michiel Hardonk

De grote evaluatie
en de kampverdeelmiddag
Vijf november was het zover. 
De kampen van 2017 werden 
verdeeld onder de hoofdleiders.

De Opzetter

Nog een jaartje Stoumont!
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(Iets voor) 20.00 uur, zaterdag 26
november, stonden de stafleden
met gespannen koppies te wachten
tot de toeter ging en zij eindelijk
naar binnen konden stormen. 
Nou ja, gespannen… 

Over het algemeen was er al druk
gelobbyd. Ook op de facebookpagina
van LCKV Jeugdvakanties hadden
enkelen een dringende oproep gedaan
voor een kampie in 2017.
Desalniettemin hangt er toch altijd
een leuke, gezonde spanning zo vlak
voor de DJWGG. Het eerste halfuur
stond in het teken van kennismaken
of het begroeten van oude bekenden.
De plekken van de kampen stroomden
snel vol. Een enkeling zocht nog naar-
stig naar een kamp. 

20.30 uur: de tap mag open, voor het
geval die dat nog niet was. De inschrij-
ving is voorbij. Op naar een prachtig
nieuw kampseizoen. Daar waar nor-
maal gesproken het feesten begint
kwam eerst de '100 jaar jubileum -
commissie' aan het woord. Yes! Gaan
ze dan echt al iets verklappen over het
jubileum feest?! Helaas. Ze hadden
een mooi filmpje gemaakt waarin ze
vissen naar ideeën. Met andere woor-
den: ze zoeken leuke, gekke ideeën
voor de viering van ons jubileum. Hier
is tevens een twitter-account voor
geopend. Dus twitter je leuke ideeën
naar #LCKV100jaar. Mailen kan
uiteraard ook: 100jaar@lckv.nl.

Daarna kon het feest echt beginnen.
De sfeer zal er al goed in. Iedereen had

weer zijn best gedaan om in thema
acte de présence te geven. Iedereen
van de onderwaterwereld was aanwe-
zig. Van Ariël tot Zeeanemoon. De
sfeer kwam er helemaal goed in toen
Barry Badpak een show vol opblaasbal-
len weg gaf. Uiteraard verliet hij niet
het podium voordat hij de gehele zaal
in beweging bracht met “1, 2, 3 schop-
pen en lopen…!” 

Kortom, het was weer een ouderwetse
DJWGG. We hebben leuke herinnerin-
gen opgehaald van het afgelopen
kampseizoen maar LCKV zal LCKV
niet zijn als we alweer met z’n allen
reikhalzend uitkijken naar het komen-
de kampseizoen. 

Myrthe Verhaar

Het kampschema en de kampprijzen
worden, na een kleine herberekening
door de penningmeester in de pauze,
door de aanwezige leden goedgekeurd.
Ook de begroting inclusief kampprij-
zen voor aankomend seizoen is goed-
gekeurd. Binnen de nieuwe begroting
zijn een aantal wijzigingen opgenomen. 

- Zo wordt op alle kampen het voe-
dingsbudget met € 1,00 verhoogd. 

- Sommige kampen worden, in verge-
lijking met het afgelopen seizoen,
goedkoper. Dit heeft onder andere te
maken met de lagere huurprijs van
de bestelbusjes bij Hertz.

- Er komt een toevoeging van budget
voor afvalfaciliteiten op Nahin

Naar aanleiding van ervaringen van
afgelopen kampseizoen is het agenda-
punt "Social Media" o pde agenda
gezet. Via de facebookpagina onstond
er afgelopen zomer een discussie over
het wel of niet plaatsen van foto's van
kamp met deelnemers. Het is duidelijk
dat er verschillende meningen en
standpunten zijn. Het aftredende
bestuurslid commicatie Bart Koek,
zegt dat hier duidelijk een taak ligt
voor zijn opvolger.
Aan de roep om meteen het een en
ander in stemming te brengen wordt
geen gehoor gegeven.
Het plan voor het komende seizoen is
om vanuit de afdeling de diverse soci-
ale media te monitoren.

Genoemde doelstellingen voor het
komende seizoen zijn in ieder geval:
- Actief gebruik maken onze interne

communicatiemiddelen op sociale
media.

- Actievere communicatie over de
gevolgen van het gebruik van sociale
media in relatie tot een kamp.

- Verder zijn er na discussie diverse
suggesties gegeven om de communi-
catie op sociale media gebied te
verbeteren. Dit wordt meegenomen
op de afdeling communicatie.

De  100 jaar LCKV Jubileum -
commissie, bestaande uit Clemens,
Kim, Mandy, Roos, Jeroen, Alex en
Koen,  heeft voor zichzelf een aantal
doelstellingen bepaald. Zo willen ze
het hele jaar 2010 benutten om te vie-
ren en uit te dragen dat we 100 jaar
bestaan. Voor het zover is moet er nog
wel een heleboel gebeuren. Het opzet-
ten van een communicatieplan om de
media hierbij te betrekken, is één van
de dingen. De aankomende maanden
zullen ze ideeën gaan werven om in
december 2017 het plan te kunnen pre-
senteren. Uiteraard zoeken ze ook vrij-
willigers die op verschillende fronten
willen helpen. Hiervoor volgt meer
later informatie.

Tijdens de ledenvergadering hebben
tenslotte de volgende wisselingen
plaatsgevonden binnen de onder-
staande bestuursposten.  
Secretariaat: Yvette Kortekaas draagt
het stokje over aan Peggy van der
Wilden. Afdeling Leiding: Ayelet
Mokasay wenst haar opvolgster Karen
Albers Bosch veel succes. En bij de
afdeling communicatie is er  afscheid
genomen van Bart Koek als bestuurs-
lid waarna Hugo de Reus zijn taak
voortzet. Iedereen werd door het
bestuur en de leden bedankt voor hun
jarenlange inzet.

Piet Keijzer
Mariska van Maren

ALV najaar 2016
Om 20:00 uur,  23 november, opent Marjoleine Mosselman voor de eerste
keer als voorzitter , op een goed gevulde zolder een Algemene Leden -
vergadering.  Met onder andere 3 bestuurswisselingen op de agenda, een
avond vol veranderingen.

Dank je wel,
graag gedaan!!
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Waarschijnlijk behoeft Koos geen
introductie maar voor de volledigheid:
Hij wilde eigenlijk niet op kamp,
omdat hij die ‘padvinders’ niks vond.
Inmiddels is hij Erelid van de LCKV,
zat hij 38 jaar in het bestuur en ging
meer dan 100 keer op kamp. Soms wel
drie keer per zomer. Onlangs nam hij,
na 6 jaar, afscheid van het bestuur van
"de Vrienden van LCKV".

Zeg Koos, "Vrienden van" is dat niet
gewoon een club ouwe lullen die
wijn of bier drinken samen?
Nee, zeker niet. Het is vooral een

groep heel gezellige mensen bij elkaar.
Er zijn ook wat jongere mensen bijge-
komen. Dat vind ik heel leuk, dat er
plek is voor iedereen. Zoals bij de
nieuwjaarsreceptie, daar loopt alles
door elkaar. Het lijkt ons heel leuk als
meer dertigers lid worden en dat er
twee zich zouden willen aansluiten bij
het bestuur.

Wat doen jullie allemaal samen?
Sowieso de nieuwjaarsreceptie en elk
jaar een borrel. Maar ook een sloepen-
tocht, een BBQ of een speurtocht door
Leiden. Het leuke is dat we altijd aan

het eind van de dag terugkomen bij de
LCKV om een drankje te doen.

Hoe is het om na 6 jaar afscheid te
nemen?
Dat is altijd jammer natuurlijk. Elke
maand bestuursvergadering, dat was
heel leuk. Twee uur vergaderen en dan
twee uur drinken.

Een beetje zoals het hoort bij de
LCKV…
Ja. En dat mis ik nu wel. Ik kwam bij
het bestuur van de Vrienden van om
bezig te blijven na 38 jaar bestuur van
de vereniging. Nu is het tijd om
afscheid te nemen. Gelukkig hou ik
altijd de verbinding met de vereniging
en kom ik nog graag naar de ledenver-
gadering, de Zolder of de bar. 

Wat is het leukste wat je met "de
Vrienden van" hebt gedaan?
Ik ben het meest trots op de jubileum-
feesten. Zoals in 2010, dat we een heel
kamp hebben opgezet.  Leuke en gave
dingen doen voor veel mensen. Dat
zijn er nu inmiddels zo’n 250. 

Hun missie is  ‘het LCKV-gevoel’
vasthouden. Wat is dat gevoel voor
jou?
De vriendschap die je hebt. Het
samenzijn en leuke dingen doen. 
Ik heb zoveel mensen aan de LCKV
overgehouden.

Wat zeg je tegen mensen die mis-
schien lid willen worden van de
Vrienden van? 
Gewoon doen! Met de Vrienden van
houd je die band en kom je nog in
LCKV-sfeer bij elkaar. Dat is heel
mooi.

Kim van der Poel

Na vier jaar onder leiding van Bart
Koek, gaat Hugo de Reus nu de
scepter zwaaien over de afdeling
Communicatie. Een mooie en wel-
licht pittige uitdaging maar hij
heeft er zin in.

Waarom wilde je bestuurslid
Communicatie worden? 
Omdat ik de LCKV een fantastische
vereniging vind! Als je dan de kans
krijgt om in een bestuursfunctie bij te
dragen aan deze vereniging dan grijp
je die kans. Daarnaast vind ik
Communicatie ook de meest interes-
sante afdeling. 

Wat worden je taken als bestuurslid
Communicatie?
Naast de bestuurlijke verantwoorde-
lijkheden ga ik met de afdeling aan de
slag met de werving van deelnemers!
Hiervoor gaan we allerlei communi -
catiemiddelen inzetten: onze website,

social media, evenementen, een mooie
folder en ga zo maar door.  We hebben
de laatste jaren een goede bezettings-
graad gehad en dit wil ik graag zo
houden. We blijven werken aan een
mooie bezettingsgraad. Gelukkig 
“verkopen” we een heel gaaf “product”. 

Heb je al nieuwe plannen of ideeën? 
Misschien kunnen we eens nadenken
over een andere locatie voor de
DJWGG? Als iemand hier een briljante
suggestie voor heeft hoor ik dat graag! 

Welke functies heb je als staf
gedaan? Wat vind je het leukst? 
Tentchef, sport en spel, DS en uitein-
delijk hoofdleiding. Ik vind sport en
spel stiekem nog steeds een hele toffe
functie, heel gaaf hoe je met je 
programma zo'n kamp vorm kan
geven. Maar ik geniet ook erg van 
het hoofdleiding zijn nu. 

Welk terrein vind je het leukst en
waarom? 
Als ik echt moet kiezen: Wiltz. Het
uitgestrekte terrein, de beek, de 
omgeving, in Wiltz heb je alles. Ik heb
daar afgelopen zomer ook weer een
heerlijk kamp gehad. Volgens mij zegt
iedereen dit hier en ga het ook zeggen:
ik vind eigenlijk alle terreinen leuk.
Het gaat me vooral om het “LCKV gevoel”
en dat kan je op alle terreinen ervaren.

Zijn er verder nog dingen die je
kwijt wilt?
De LCKV is zo'n grote en gave vereni-
ging omdat we de vereniging met z'n
allen dragen. Als iemand leuke ideeën
of suggesties voor de afdeling com-
municatie heeft deel deze dan vooral.
De deur van de afdeling staat altijd
open, als was het alleen maar omdat
Terreinen en Financiën altijd door de
afdeling heen lopen om in hun hoek
van het pand te komen! 

Naam
Hugo de Reus

Geboren:
25-01-1985, Leiden

Woonplaats:
Leiden

1e kampervaring:
Terschelling, 2009, tentchef

Dit jaar:
Hoofdleiding

Ook lid worden van de Vrienden
van? Dat kan vanaf 30 jaar. 

Stuur een mail naar:
info@vriendenvanlckv.nl

Na zes jaar
afscheid van de

"Vrienden van"... 

Als je vader je vraagt een stuk te schrijven over de "Vrienden van" dan
weet je dat je daar ja op moet zeggen. Wanneer krijg je nou de kans om
Koos Jansen te interviewen? 

Even voorstellen
Hugo de Reus



Nieuws van de voorzitters

Villa Vlaggemast

Jubileumideetjes
Meestal dringen de zogenaamde winterdingetjes van de
LCKV niet door tot de kampen. We hebben bijvoorbeeld
nog nooit aan de vlaggenmast een discussie gehad over de
verenigingsbegroting of bijvoorbeeld de verkiezingen van de
vele nieuwe bestuursleden. Dat leeft eigenlijk niet zo in de
zomer  dus waar anders zou je op kamp over moeten 
praten dan… eh.. kamp. 

Maar nu hebben we een uitzondering: het jubileum. Na de
oproep om ideeën te leveren voor ons eeuwfeest zijn de
knotsen aan een doorlopende brainstorm bezig. Het zit nu
eenmaal in hun bloed. En omdat deze avond het meest 
enerverende gesprek ging over de Stra van vandaag, niet te
vreten, hadden we het al snel weer over het jubileum. 
De Adju wilde wel eerst even een punt maken voordat’ie
aan deze vlaggenmast- brainstormsessie mee zou doen.
Onze Jos: Dus nou hebben we, ook al door middel van een
soort nominatiesysteem een jubileumcommissie in het leven
geroepen, dan denk je toch: aan het werk jongens! “Maar de
bal wordt keihard teruggespeeld. Wij gaan nu dus hun werk
zitten doen. Maar goed, dit gezegd hebbende, zei hij plechtig;
en toen ging Jos los: in ieder kamp een optreden van Hazes
jr, per tent een stretch limo voor de woensdag naar het
dorp, stafweekend in het Hilton, iedere deelnemer een 
koffertje Red Bull, elk kamp een beauty dag in een  wellness
center, met z’n allen naar de Efteling, feest in de stadsge-
hoorzaal met Guus Meewis, een leuk hebbedingetje voor
iedereen, een gps tracker of zo met het LCKV logo, andere
rommel met het LCKV logo, superkleine vouwfietsen, slaap-
zakken met ingebouwde luchtbedden met LCKV logo, een
hele LCKV kampgarderobe, luchtbedden met ingebouwde
slaapzakken, met  LCKV logo, doe de staf maar twee koffer-
tjes Red Bull, een handig tekentangetje met LCKV logo, voor
de gein weer een jaartje in strobakken slapen, na elk kamp
mag iedereen een olielamp mee naar huis nemen, op elk
kamp een land rover voor de knotsen, voor de adju’s natuur-
lijk ook, in de lege kampweek  ‘kamp 100’ voor bejaarde
LCKVers, geef die trouwens maar drie koffertjes Red Bull. 
Jos was nu even buiten adem, de knotsen zagen hem echter
met hoogrode kleur een poging doen om weer door te
gaan met deze onzin en Henk stelde snel een vraag: weet je
eigenlijk wat ze met vorige jubileums hebben gedaan? 
Jawel zei Jos en ging ongeremd verder: rommel met het
LCKV logo, feest met eigen artiesten, een cd met LCKV
liedjes, een kamp met kinderen uit Tjernobil, geen Red bull,
alle deelnemers uit Tjernobil  een hele garderobe,  zonder
LCKV logo maar ook nog wel gauw ff allemaal gesaneerd bij
een tandarts, oh ja, en de invoering van het gehandicapten-
werk, heet nu Wheelerkamp, klinkt meer sexy. Ondertussen
duizelde het de knotsen. Het leek alsof Jos een enorme
voorsprong had genomen op de stafvergadering, zo rook hij
trouwens ook een beetje. Dat was dan een mooi slot van
de discussie. Laatste suggestie van de knotsen: kunnen we
misschien ook nog iets met bier gaan doen? 

van de afdelingen

Omdat je niet het
hele jaar bij een 
olielamp kunt zitten!

Giovanni 
advies en onderhoud
06 46144953

Giovannies.nl

De tijd vliegt, er staat alweer een nieuw
jaar voor de deur. Onbeleefd eigenlijk,
het oude jaar is nog niet 
vertrokken en de deurbel rinkelt alweer.
Daarom kijken we graag eerst even terug.
Dat doen we met een goed gevoel. We
hebben het weer met z’n allen voor elkaar
gekregen. Veertig kampen zijn ook dit
jaar weer vertrokken voor een week vol
plezier, nieuwe vrienden, spannende
belevenissen en vooral blije gezichten.
Dit jaar vertrokken de kampen voor het
eerst van het nieuwe vertrekpunt in
Zoeterwoude. Even wennen, maar wat
een ruimte! 
Al komen er drie kampen tegelijk terug,
dan is het nog geen enkel probleem. Een
nieuwe plek brengt wel met zich mee dat
er weleens iets niet gelijk helemaal 
lekker gaat. 
Zo was de koffie af en toe een uitdaging.
Gelukkig is er dan altijd wel weer een
LCKV-er die een extra kabel heeft, of in
staat is de stekkers op briljante wijze te

verwisselen volgens een ingewikkeld
schema waardoor het probleem al snel is
opgelost. Al met al hebben wij gezien en
gehoord dat het nieuwe vertrekpunt goed
bevallen is. 
Het vertrekpunt, wij komen er graag.
Hier komt voor ons alles samen.
Vetrekkende kampen, even kort in
gesprek met stafleden, Hoofdleiders,
ouders, de LCKV-er die graag voor de
gezelligheid komt, de ‘vriend van’ die ziet
dat er eigenlijk maar weinig verandert,
partners die hun eega voor een week
moeten missen. Allemaal met een glim-
lach en fonkel in de ogen, want het gaat
weer beginnen, we mogen weer…
Wanneer de laatste bus van de dag weer
richting Terschelling is vertrokken is er
even tijd om van de rust te genieten. Niet
lang, want voor we het weten horen we
de toeter van de eerste terugkomende
bus. Ook nu weer zien wij blije mensen.
Vooral de ouders die blij zijn dat hun
kind weer terug is, benieuwd naar alle

verhalen en vooral hoe ze eruit zien! 
Dan gaat de deur open en telkens weer
zien wij stralende ogen, kinderen met
een glimlach en vermoeide maar blije
staf leden uit de bus komen. Als we vragen:
”Hoe is je kamp geweest?”, krijgen we te
horen dat hun kampie het beste ooit was.
Op het vertrekpunt komen wij er ieder
jaar weer achter dat wat we doen heel bij-
zonder is. Het hele jaar kan de vereniging
rekenen op haar leden, de medewerkers,
stafleden, hoofdleiders, de vrienden van
en iedereen die de vereniging een warm
hard toe draagt. Alleen hierdoor kunnen
we doen wat we doen en zijn jullie daar
dankbaar voor. Inmiddels zijn we alweer
flink op weg met de voorbereidingen
voor het volgende seizoen. Ons doel? Een
seizoen dat nog leuker is dan het vorige!
Wij wensen jullie vast een fijne kerst en
een mooie oudejaarsavond toe en hopen
jullie te zien tijdens de nieuwjaarsreceptie.

Marjoleine en Henk

Doe mee: iedereen op kamp!

De Kortingsfondscommissie is op
zoek naar enthousiaste leden.

LCKV Jeugdvakanties heeft als doel zijn kampen zo
toegankelijk mogelijk te maken voor iedereen.
“Financiële argumenten alleen mogen nooit de reden
zijn voor een deelnemer of staflid om niet mee te gaan
op kamp”, staat dan ook te lezen in het beleidsplan. 
De LCKV doet er alles aan om de kampprijs zo laag
mogelijk te houden. Voor veel ouders is een kamp
gelukkig dan ook goed te betalen. Maar er zijn 
gezinnen waarvoor de kampprijs toch nog te hoog is.
Gezinnen die ieder dubbeltje moeten omdraaien om
rond te kunnen komen. Voor deze gezinnen heeft
LCKV Jeugdvakanties jaren geleden het kortingsfonds
in het leven geroepen.

Het kortingsfonds wordt gevoed door vrijwillige 
bijdragen van ouders, stafleden en leden. Ieder jaar
kunnen hierdoor tientallen kinderen met korting mee
op kamp. Helaas weten lang niet alle gezinnen die voor
korting in aanmerking komen LCKV Jeugdvakanties en
het fonds te vinden. De Kortingsfondscommissie zet
zich samen met Leidse welzijnsorganisaties in om ook
deze gezinnen te bereiken. Zo kunnen ook kinderen die
anders de hele zomervakantie thuis zitten een fantas -
tische kampweek beleven. Want LCKV Jeugdvakanties
is er voor iedereen!

Enthousiast geworden? Doe je mee! De
Kortingsfondscommissie komt een paar keer per jaar
bij elkaar, vraagt weinig van je tijd en geeft veel 
voldoening. 

Meer informatie via deelnemers@lckv.nl.  
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Op dinsdagavond spreekuur van 19.00 tot 21.00 uur

Maak een afspraak voor een gratis informatief gesprek (max. 30 min.) voor een check
van uw huidige testament, samenlevingsovereenkomst of huwelijksvoorwaarden.

Omdat de bouw van het nieuwe Lugdunum stadion nog
minstens een jaar gaat duren kunnen we voorlopig niet
terug naar ons oude vertrouwde vertrekpunt en heeft het
bestuur besloten het alternatieve vertrekpunt nog een jaar 
te gebruiken.

Hoewel het ruime en goed bereikbare parkeerterrein van de
Heineken brouwerij in Zoeterwoude op zich goed bevallen
is, bleek uit dipegaand onderzoek dat met name 18 jarige
deelnemers (die in het dagelijks leven wel, maar op kamp
geen alcohol mogen drinken) deze lokatie als een klap in het
gezicht hebben ervaren.

We hebben een aantal nieuwe lokaties op het oog, en we 
vragen jullie hulp bij het bepalen van de keuze.

Laat ons weten welke lokatie jouw voorkeur heeft:
A. De Punica Oase
B. Sesamstraat, het terrein van Ieniemienie's kaas magazijn

op nr 23c
C. De oude landingsbaan van vliegveld Valkenburg, waar

deelnemers en staf met helikopters naar de kampterrei-
nen vervoerd zullen worden.

Stem op www.lckv.nl/over-lckv/ledenblad-de-opzet/stemmen

Stem op het nieuwe vertrekpunt! 


